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致广大支持关爱泰昌的朋友们：

    二十一世纪是诚信的世纪，是创新的世纪，我们

将秉承“正直、诚实、勤奋、奉献、创新、责任”的

企业价值观，及“为客户创造价值，为员工搭建平台

为股东实现理想，为社会贡献力量”的企业使命，致

力于高品质产品的研发、制造和销售。

    泰昌的发展，得益于正确的的发展思路，产品的

优良品质，服务的不断提升，更得益于一线职工对工

作的一丝不苟。

    泰昌的壮大，是泰昌与客户合作双赢的最好佐证,

我们知道“唯有用心，才能更好”！我们会用心去经

营我们的事业，用心对待每一位客户，为客户创造更

优质的产品和服务而奋斗。泰昌人将依靠超前的企业

发展战略，完善的企业规章制度，精干务实的企业团

队，精良的产品工艺，先进的技术产业结构。用智慧

和心血，来实现企业的愿景。

    泰昌感激和尊重每一位客户，也期待与您建立更

富有创造价值的战略合作关系。

董事长:

To all friends who support and care for Taichang: 
The 21st century is a century of  integrity and innovation. 
We will adhere to the corporate values of  "integrity, honesty, 
diligence, dedication, innovation, and responsibility" and 
"create value for customers, build a platform for employees, 
and realize ideals for shareholders. , Contribute to the 
society" corporate mission, is committed to the research and 
development, manufacturing and sales of  high-quality 
products. 
The development of  Taichang benefits from the correct 
development ideas, the excellent quality of  products, the 
continuous improvement of  services, and the meticulous 
work done by front-line workers. 
The growth of  Taichang is the best proof  of  win-win 
cooperation between Taichang and customers. We know that 
"only with intentions can we be better"! We will run our 
business with heart, treat every customer with heart, and 
strive to create better products and services for customers. 
Taichang people will rely on the advanced enterprise 
development strategy, perfect enterprise rules and
regulations, lean and pragmatic enterprise team,
sophisticated product technology, advanced technology and 
industrial structure. Use wisdom and hard work to realize the 
vision of  the company. 
Taichang appreciates and respects every customer, and looks 
forward to establishing a more value-creating strategic 
partnership with you. 
 

Chairman:  Yanzhou Yang
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     沧州泰昌管道装备有限公司成立于2012年，位于“中国管道装备管道生产基地”盐山县经济

开发区正港园区，西临205国道、京沪高速公路，东临黄骅港、荣乌高速公路，交通十分便捷，

是广大客户理想的合作伙伴。

Cangzhou Taichang Pipeline Equipment Co., Ltd. was established in 2012. It is located in 
Zhenggang Park, Yanshan County Economic Development Zone, the "China Pipeline Equipment 
Pipeline Production Base", with 205 National Highway and Beijing-Shanghai Expressway in the 
west, Huanghua Port and Rongwu Expressway in the east, The transportation is very 
convenient, and it is an ideal partner for our customers.
The company covers an area of 35,000 square meters, with a construction area of 25,000 square 
meters and a registered capital of 92 million yuan. It is a professional manufacturer of high, 
medium and low pressure steel seamed pipe ttings, steel seamless pipe ttings, forged pipe 
ttings, steel forged ange series pipeline products, supports and hangers and anti-corrosion 
and thermal insulation pipe ttings. The main materials are stainless steel, carbon Steel, alloy 
steel, dual-phase steel, nickel-based alloy, titanium-based alloy, etc., with advanced steel pipe 
ttings, steel anges, supports and hangers, anti-corrosion and heat preservation production 
equipment and testing facilities. Machines, pipe bending machines, hydraulic machines, 
beveling machines, lathes, drilling machines, AC and DC welding machines, cranes, sawing 
machines, heat treatment furnaces, anti-corrosion and heat preservation production lines, etc. , 
Ultrasonic thickness gauge, universal material testing machine, impact testing machine, impact 
test low temperature tank, metallographic microscope, various calipers, etc. And obtained the 
"pressure pipeline components" manufacturing license, can produce elbows, tees, crosses, 
reducers, pipe caps, elbows and anges of various specications and materials in accordance 
with domestic and international standards and customer needs. Pipe ttings, supports and 
hangers and anti-corrosion and thermal insulation pipe ttings products, the company has 
strong technical force, can independently develop products to meet the special requirements of 
customers, and has complete testing equipment, which can test the quality of raw materials, 
semi-nished products and nished products in the whole process.
In recent years, our company's products have been widely used in petroleum, chemical, nuclear 
power, paper, shipbuilding, metallurgy, food, pharmaceutical, machinery, new energy and other 
industries. Over the years, our company has greatly improved its reputation, management, 
product quality and after-sales service, and has won unanimous praise from customers.
The company always adheres to the quality policy of "innovative management, continuous 
improvement, customer rst, and meticulous service", adheres to the market-oriented, exible 
mechanism, makes full use of its own human resource advantages and product advantages, and 
establishes and implements products from raw materials. The whole process of quality control 
from entering the factory to the nished product leaving the factory adheres to the principle of 
"quality rst", establishes the concept of "prevention rst", establishes quality control points for 
each key process in the production process, and controls the key process and daily work. 
Quality, timely carry out internal audit and management review, and adopt the combination of 
system control and dynamic management, thus driving the improvement of overall product 
quality and service quality. Relying on equipment, modern management mode, and complete 
qualication certicates, the company has become standardized and large-scale.

     公司占地面积3.5万平方米，建筑面积2.5万平方米，注册资本9200万元。是生产高、中、低

压钢制有缝管件、钢制无缝管件、锻制管件、钢制锻造法兰系列管道产品及支吊架与防腐保温管

道管件的专业厂家，主要材质有不锈钢、碳钢、合金钢、双相钢、镍基合金、钛基合金等，拥有

先进的钢制管件、钢制法兰、支吊架、防腐保温生产设备和检测设施，目前公司主要生产设备有

推制机、弯管机、液压机、坡口机、车床、钻床、交直流电焊机、吊车、锯床、热处理炉、防腐

保温生产线等，检测设备主要有光谱元素分析仪、磁粉探伤仪、里式硬度计、超声波测厚仪、万

能材料试验机、冲击试验机、冲击试验低温槽、金相显微镜、各式卡尺等。并取得“压力管道元

件”制造许可证，能够按照国内、国际标准及客户需求生产各种规格、材质的弯头、三通、四

通、异径管、管帽、弯管及法兰等系列管道配件及支吊架与防腐保温管道管件产品，公司技术力

量雄厚，能独立研发产品，满足客户的特殊要求，检测设备齐全，能全过程的检测原材料、半成

品及成品质量。

     近几年来我公司产品广泛应用于石油、化工、核电、造纸、船舶、冶金、食品、制药、机

械、新能源等行业。多年来的努力使我公司在信誉、管理、产品质量及售后服务等方面获得很大

的提高，并获得客户的一致好评。

     公司始终坚持“创新管理、持续改进、客户至上、精心服务”的质量方针，坚持以市场为导

向，以灵活的机制，充分利用自有的人力资源优势和产品优势， 建立和实施了产品从原材料进厂

到成品出厂的全过程质量控制，坚持“质量第一”的原则，树立“预防为主”的观念，生产过程

中的各关键工序建立了质控点，对关键过程的控制以及日常工作质量，适时开展内部审核和管理

评审，采取体系控制与动态管理相结合，从而带动了整体产品质量和服务质量的提高，公司以高

素质的员工队伍、一流的厂房设备、先进的生产工艺和检测设备、现代化的管理模式、完备的资

格证书为依托，实现公司走向规范化、规模化。
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Enterprise vision

Create an international advanced technology enterprise

a high-quality brand of casting pipeline equipment

Enterprise mission

Create value for customers and build a platform for employees

Realize the ideal for shareholders and contribute to the society

Enterprise values

Integrity, Honesty, Diligence, Dedication, Innovation, Responsibility

企业愿景

创国际先进技术企业

铸管道装备优质品牌

企业使命

为客户创造价值

为员工搭建平台

为股东实现理想

为社会贡献力量

企业价值观

正直、诚实、勤奋

奉献、创新、责任
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致力于为客户提供安全、优质

管道部件产品及系统解决方案

We are committed to providing customers with safe and high-quality 

pipeline component products and system solutions



荣誉资质
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Respect the law and put people first

It includes awe, gratitude and altruism!

The so-called "respecting heaven" is to do things according to the nature of things

That is, objective laws.

The so-called "love" is to behave according to human nature, that is, altruism.

Firmly believe that: no matter in enterprise management or in life

As long as you have pure desire and make unremitting efforts

Will surely usher in a better future!

敬天爱人!

包含有敬畏之心，感恩之心，利他之心！

所谓“敬天”就是按照事物的本性做事

即客观规律。

所谓“爱人”就是按人的本性做人，即利他。

坚信：不论在企业经营方面还是在人生中

只要心怀纯粹的愿望并不懈努力

就一定能迎来美好的未来！
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Come Together Discuss Development

Taichang elite gathered together, pool wisdom, speak freely, for Taichang

breakthrough development of common plans

汇聚一堂 共商发展

泰昌精英齐聚一堂，集思广益，畅所欲言，

为泰昌的突破发展共谋大计!
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Thanksgiving to the motherland, the revitalization of China

Thanksgiving enterprise, struggle to forge ahead

Thanksgiving parents, respect the old and filial piety

Thanksgiving colleagues, friendship and mutual assistance

Be grateful to yourself and be kind to your life

感恩祖国，振兴中华

感恩企业，拼搏奋进

感恩父母，尊老孝亲

感恩同事，友爱互助

感恩自己，善待生活
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领导关怀

暖人心

砥砺前行

加油干

Leadership care

Warm people's hearts

Forge ahead

work with added vigor
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GIVE BACK TO SOCIETY
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Quality is the life of an enterprise

Provide first-class service and establish first-class quality

Experience the baptism of years and the experience of wind blowing

Keep improving and create excellence

品质是企业的生命

提供一流服务，树立一流品质

经历岁月洗礼，经历风吹历练

精益求精，铸就非凡
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TECHNOLOGICAL PROCESS
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Flange Production Flow Chart
法兰生产流程
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燃气热处理炉

Gas heat treatment furnace

精细控制
FINE CONTROL
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工欲善其事

       必先利其器

If you want to do well

you must sharpen your tools first
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科研力量
SCIENTIFIC RESEARCH FORCE

Star t  a  career  wi th  essence
Win  through  h igh  qual i ty

Env ironment  potect ion  i s  our  responsibi l i ty
and  env ironment  cherish  i s  our vir tue

  泰 昌 视 科 技 研 发 为 企 业 生 命 力 ， 深 谙 是 人 才 团 队 的 智 慧 成 就 了 泰 昌 的 品 牌 、 品 质

为 使 泰 昌 产 品 更 趋 完 美 不 吝 重 金 聘 请 一 批 高 级 技 术 顾 问 和 高 职 称 的 研 究 制 造 专 业 人 士

 高 级工程 师 加盟，用 他 们的智 慧 培 养员工 ， 加 上生产 工 人 孜孜以 求 的 工作态 度 ，注重

每 一 个生产 细 节 从而形 成 了 泰昌在 强 势品牌战 略 中最坚不 可 摧的堡垒 。

Taichang regards scientic and technological research and development as the 

vitality of the enterprise, and understands that it is the wisdom of the talent team 

that has made Taichang's brand and quality. In order to make Taichang products 

more perfect, it has spared no expense to hire a group of senior technical 

consultants, research and manufacturing professionals and senior engineers 

with high professional titles to join in, train employees with their wisdom, and 

pay attention to every production detail with the working attitude of production 

workers, Thus, Taichang has formed the most impregnable fortress in the strong 

brand strategy.

精英才俊  锐意进取

Elites and Talents
Keeping Enterprising
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    品 质 体现泰 昌 人 的尊严 ， 我们拒绝 平 庸一丝不 苟 、千锤百 炼 的坚持标 准 化的管 理 体

系 及 系 统化的 品 质 体系， 来 实 现高品 质 的 产品。

Quality reects the dignity of Taichang people. We refuse mediocrity to adhere 

to meticulous, thoroughly tempered adhere to the standardized management 

system and systematic quality system, to achieve high quality products.
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品质现场
QUALITY SITE
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Nickel alloy pipe fittings

特材管件系列
SPECIAL MATERIAL PIPE FITTING SERIES

镍基合 金 管 件

三通 Tee

U N S S 3 2 7 5 0

90°弯头90D Elbow ��D Elbow LR SR
弯 头9 0°长 短

���D Elbow LR SR
弯头1 8 0 °长短

A��� TP���/���L Tee
A ��� T P���/ � � � L

T A � fittings
T A 2 管 件

C��� fittings
C 2 7 6 弯 头

Eccentric reducer
偏心异 径 管

S.S. Straight cross
不锈钢四 通

��D S.S Elbow
9 0°弯 头不锈 钢

Eccentric reducer
偏 心 异径管

��°S.S Elbow
9 0°弯 头不锈钢

S.S straight cross
不锈钢四 通

S.S selbow
不 锈 钢 弯头

Stub ends
翻 边 短节（松 套 法兰）

S.S. Straight tee
等 径 三 通不锈 钢

��D Elbiw R=�D
��°弯头 R= �.�D

中/低压管件系列
MEDIUM/LOW PRESSURE PIPE FITTING SERIES

U N S S 3 1 8 0 3
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高压锻件系列
HIGH PRESSURE FORGING SERIES

高压管件系列
HIGH PRESSURE PIPE FITTINGS SERIES

Forging slanting tees
锻制斜 三 通

Forging elbows
锻制弯 头

Forging elbows
锻制 弯 头

���MW Main steam Tee-joint
���M W 主汽 三 通

���MW Main steam elbow
���M W 主汽 弯 头

���MW unit Main steam elbow
� � � M W 机 组主 汽 弯头

High pressure water supply of ���MW unit
� � � M W 机 组高压 给 水等径三 通

Forging elbows
锻 制 弯 头

Forging slanting tees
锻制斜三 通

Forging slanting tees
锻 制 斜 三通
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法兰产品
FLANGE PRODUCT

法兰产品
FLANGE PRODUCT
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支吊架产品
THE SERIES OF STEAM-WATER

支吊架产品
THE SERIES OF STEAM-WATER
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防腐及保温管道管件
ANTICORROSION AND THERMAL INSULATION PIPE PIPE FITTINGS

防腐及保温管道管件
ANTICORROSION AND THERMAL INSULATION PIPE PIPE FITTINGS
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ECO Development

Help a better living environment助力美好生活环境



应用领域
COMPANY PROFILE
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Chemical
engineering

化  工

Petroleum
石  油

Natural gas
天 然 气

Deckle
造  纸

Electric power
电  力

Water disposal
水 处 理

Nuclear energy
核  能

Shipbuilding
造  船

    胸有鸿鹄之志，方可一举万里。正是在这种宏伟方针指引下，多年来，泰昌积极开

拓，不断进取，并充分利用现代科技信息网络及时把握市场信息，从未停止过前行的

步伐。时至今日，经历过几多风雨洗礼的泰昌管道，在执着和创新中一路走来，务实

的泰昌人始终稳步前行，已在造纸、造船、石油、化工、电力、天然气、水处理、核

能、建筑等行业相关领域都取得了诸多辉煌成就。

The person who has lofty aspirations can achieve success. Under the guidance of 
this grand policy, Taichang has been actively pioneering and kept enterprising 
continuously for many years. It makes full use of modern technology and 
information network to grasp market information timely and never stops moving 
forwards. Till now, Taichang  Pipe line Equipment Co., Ltd., which has undergone 
many hardships and difculties, is keeping moving with perseverance and 
innovation. The truth-seeking Taichang  personnel are moving steadily and have 
achieved numerous splendid successes in many industries such as pulp & paper, 
shipbuilding, petroleum, chemical industry, electric power, natural gas, water 
treatment, nuclear power and construction etc.

经典工程  品质永恒

Classic Project,Eternal Quality



品质服务
QUAITY SERVICE
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    保障售前、售中、售后全过程的中心服务是我们的宗旨，它日益成为广大客户对

公司提出的基本要求，我们不断优化企业内部管理，提升员工的服务意识等一系列

措施，使每个泰昌的用户都能体会到我们的服务口号“体您所需、用心服务”。此外，

我们已组建了集销售、服务与一体的强大营销网络，公司的新产品和各种服务都能

及时、全面地到达市场和用户，形成了完善的产品研发机制和网络运行机制。

Our purpose is to ensure the central service in the whole process of pre-sales, in-sales and after-

sales. It has increasingly become the basic requirement of our customers for the company. We 

continue to optimize the internal management of the enterprise and improve the service 

awareness of our employees, so that every user of Taichang can realize our service slogan "meet 

your needs and serve carefully". In addition, we have established a strong marketing network 

integrating sales and service. The company's new products and services can reach the market and 

users in a timely and comprehensive manner, forming a perfect product development mechanism 

and network operation mechanism.
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